

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, FEBRUARY 24, 2014 AT 7:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Amendment to resolution 131201 authorizing the demolition of the building formerly considered institutional located at 5760-5790 Parkhaven – reduction of monetary guarantee from \$2,445,260 to \$1,166,000 – amendment to annexes A, B and C of resolution 131201 taking in to consideration a revised timeline
3. Request for supplementary fees for professional services – Schwartz and Shuster Park redevelopment
4. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 24 FÉVRIER 2014 À 19 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Amendement à la résolution 131201 autorisant la démolition du bâtiment anciennement considéré institutionnel situé au 5760-5790 Parkhaven – réduction de la garantie monétaire de 2 445 260 \$ au 1 166 000 \$ - amendement aux annexes A, B et C de la résolution 131201 en prenant en considération un échéancier révisé
3. Frais supplémentaires – services professionnels redéveloppement des parcs Schwartz et Shuster
4. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier